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Abstract (en)
[origin: WO2016071261A1] A device (1) for producing bags from tubular bag bodies (10) comprises a transport device (2) which transports the
bag bodies in a flat manner transversely to the longitudinal extent (L) thereof in a transporting direction (T) at a transport rate (V). While being
transported, the bag bodies pass through processing stations (30, 40, 50, 60, 70, 80) by way of which at least one end region (13) of each bag body
is formed into a cross bottom and optionally a cover sheet (19) is applied to the cross bottom. A transfer device (4) moves the bag bodies (10) to
be transported by the transport device at a transfer rate (U), with respect to bag bodies conveyed at a transport rate (V), by a feeding distance (Δy)
in the transporting direction (T) and then transfers them to the transport device (2). The feeding distance (Δy) is selected such that successive bag
bodies overlap one another, wherein the overlapping width preferably corresponds to once or twice the height (h) of the triangular corner fold (14)
which is produced when the bottom side flaps (15, 16) are folded over.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (1) zur Herstellung von Säcken aus schlauchförmigen Sackkörpern (10) umfasst eine Transportvorrichtung (2), die die Sackkörper
flachliegend quer zu ihrer Längserstreckung (L) mit einer Transportgeschwindigkeit (V) in einer Transportrichtung (T) transportiert. Die Sackkörper
durchlaufen während ihres Transports Bearbeitungsstationen (30, 40, 50, 60, 70, 80), mit denen zumindest ein Endbereich (13) eines jeden
Sackkörpers zu einem Kreuzboden geformt und optional ein Deckblatt (19) auf den Kreuzboden aufgebracht wird. Die Sackkörper weisen
vorzugsweise ein Gewebe aus gereckten Kunststoffbändchen oder eine Kunststofffolie oder Verbünde aus dem Gewebe und Kunststofffolien auf
und können mit Polymer beschichtet sein. Eine Übergabevorrichtung (4) bewegt die von der Transportvorrichtung zu transportierende Sackköiper
(10) in Bezug auf mit Transportgeschwindigkeit (V) beförderte Sackköiper mit einer Übergabegeschwindigkeit (U) um eine Vorschubstrecke (�y) in
Transportrichtung (T) und übergibt sie dann an die Transportvorrichtung (2).
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